MINISTERE DES AFFAIRES ETRANGERES DU ROYAUME DES PAYS-BAS
LA HAYE

ACCORD SUR LA CONSERVATION DES OISEAUX D’EAU MIGRATEURS D’AFRIQUE-EURASIE
(La Haye, le 15 ao(t 1996)

Notification conformément a l'article XVII de |’Accord

Le Dépositaire, se référant a la notification dépositaire Oiseaux d’eau migrateurs No. 2/2012 du
13 juillet 2012, transmet ci-joint la version russe du texte amendé des annexes 2 et 3 ainsi que du
Tableau 1.

La Haye, le 18 janvier 2013

Les notifications dépositaires sont accesibles en ligne sur le site Web du Ministére des Affaires
étrangéres du Royaume des Pays-Bas, a |'adresse http://www.minbuza.nl/depositary.
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MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS
THE HAGUE

AGREEMENT ON THE CONSERVATION OF AFRICAN-EURASIAN MIGRATORY WATERBIRDS
(The Hague, 15 August 1996)

Notification pursuant to Article XVII of the Agreement

The Depositary, with reference to depositary notification Migratory Waterbirds No. 2/2012 of
13 July 2012, transmits herewith the Russian version of the Annexes 2 and 3 and Table 1, as
amended.

The Hague, 18 January 2013

The Depositary Notifications are accessible on the website of the Ministry of Foreign Affairs of the
Kingdom of the Netherlands at http://www.minbuza.nl/depositary.
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